
P R O T O K Ó Ł  Nr 51/2023 
 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 20 września 2023 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000,a zakończono o godz. 1130. 

 
Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Irena Wakuluk – Zastępca Przewodniczacego Komisji 

3) Wojciech Wojtkowski 

4) Roman Pawłowski 

 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji,   

2) Aleksander Putko – Zastępca Przewodniczącego Komisji, 
3) Mieczysław Bartosiuk 
4) Grzegorz Wiktoruk 

 
Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2)  Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Zenon Podbielski 

6) Aleksander Dubiński 

7) Anna Jaroszuk 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu Rozwoju Gminy. 

 

 Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Zbigniewowi 

Mirosławowi Olesińskiemu  – Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie zapytał, 

czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

 Uwag nie wniesiono.  

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków, 

komisje przyjęły proponowany porządek posiedzenia, w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 



1) Zmian w budżecie gminy na 2023 r., 

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028, 

3) Stawek podatku od nieruchomości, 

4) Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-

Stacja, 

5) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2023-2027, 

6) Określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,  

7) Zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 

8) Zmiany uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

2. Sprawy różne. 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

 Dyskusja. 

 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew 

Mirosław Olesiński  poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 r.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz –  Skarbnik Gminy. 



Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę stawki w § 1 

pkt. 2 litera „e” o wprowadzenie stawki 10,17 zł. 

 

Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  poddał pod głosowanie wniosek 

formalny do projektu uchwały  w sprawie zmiany stawki podatku od nieruchomości.  

 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 2 głosami przeciw, 4 głosami wstrzymującymi 

się, w głosowaniu brało udział 15 członków Komisje przyjęły wniosek formalny w sprawie zmiany 

stawki podatku od nieruchomości. 

 

Pan Jerzy Olesiuk wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę stawki w § 1 pkt. 2 litera „a” 

o wprowadzenie stawki w kwocie 1 zł. 

 

Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław Olesiński poddał pod głosowanie wniosek 

formalny do projektu uchwały w sprawie zmiany stawki podatku od nieruchomości.  

 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 3 głosami wstrzymującymi się, 3 głosami 

przeciw,  w głosowaniu brało udział 15 członków Komisje przyjęły wniosek formalny w sprawie 

zmiany stawki podatku od nieruchomości. 

 

Więcej uwaga do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi się, 2 głosami 

przeciw, w obecności 15 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

stawek podatku od nieruchomości.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Irena Kowalewicz – Kierownik 

Referatu Rozwoju Gminy.  

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027 przedstawiła Pani Irena Kowalewicz – Kierownik 

Referatu Rozwoju Gminy.  

 



 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.  

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

 Do p. punktu 7-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.  

 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



 W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w obecności 15 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Jerzy Olesiuk – Radny poruszyła temat uchwały Nr XIV/103/2016 z dnia 12 listopada 2016 r. 

w sprawie określenia wysokości środków transportowych (Dz. U. Woj. Podl. z 2016 r. poz. 4366) 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy w punkcie tym poruszył takie tematy jak: 

- oświetlenie całonocne wsi graniczących z granica państwa, 

- sprzedaż działki w Klukowiczach, 

- przekazania wodociągu Klasztorowi we wsi Grabarka. 

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 
 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Kinga Drobisz                 Zbigniew Mirosław Olesiński 
 

 


